



**Melindungi
kehilangan atau
kerosakan pada
kendaraan anda!**

Takaful *myMotor* - Private Car

Melindungi kehilangan atau kerosakan pada kereta peribadi anda akibat kemalangan, kebakaran, kecurian, dan liabiliti kepada pihak ketiga (kecederaan badan, kematian, kerosakan harta benda).

Takaful myMotor - Private Car merupakan perlindungan kenderaan persendirian komprehensif yang direka untuk melindungi anda dan kereta anda daripada pelbagai risiko. Dengan Takaful myMotor - Private Car, anda dilindungi untuk kerosakan akibat kemalangan, kebakaran, kecurian, liabiliti kepada pihak ketiga untuk kematian atau kecederaan badan dan kerugian atau kerosakan harta benda. Pandu kereta anda dengan penuh yakin dan tenang di jalan raya.

Ciri Utama

A. Jumlah Perlindungan	Sehingga RM750,000			
B. Keupayaan Padu (cc)	Sehingga 4,000cc dengan kenderaan berusia kurang dari 20 tahun			
C. 24 Jam Tele Bantuan	Bantuan bahu jalan 24/7 dengan perkhidmatan tunda akibat kerosakan secara percuma sehingga 50km			
Manfaat Tambahan (dengan sumbangan tambahan)				
Tingkatkan perlindungan kereta anda dengan mana-mana manfaat tambahan ini:				
<ol style="list-style-type: none"> Perlindungan untuk Cermin Kenderaan* Kemasukan Peril Khas (seperti Banjir) Pampasan untuk Tempoh Pembaikan yang Dianggarkan (CART) Liabiliti Undang-Undang terhadap Penumpang** Liabiliti Undang-Undang akibat Kecuaian Penumpang** Mogok, Rusuhan dan Kekecohan Awam Pengecualian Penambahbaikan Fasal Nilai Dipersetujui 				
9. Motor PA Plus*** (PA: Kemalangan Peribadi)	Menyediakan manfaat tambahan kepada pemandu dan penumpang yang dalam perjalanan dengan menaiki kenderaan anda terhadap kematian atau keilatan kekal akibat kemalangan jalan raya.			
	PELAN 1	PELAN 2	PELAN 3	PELAN 4
	Perlindungan PA: RM20,000 Khidmat Tunda akibat Kerosakan: 100KM	Perlindungan PA: RM30,000 Khidmat Tunda akibat Kerosakan: 200KM	Perlindungan PA: RM40,000 Khidmat Tunda akibat Kerosakan: 300KM	Perlindungan PA: RM85,000 Khidmat Tunda akibat Kerosakan dan kemalangan: Tanpa Had (Semenanjung Malaysia), 1,000KM (Malaysia Timur)
10. Khidmat Tunda dan Pembersihan kerana Kerosakan disebabkan Air****	Kami membayar balik perbelanjaan sebenar khidmat tunda dan pembersihan sehingga had maksimum dipilih sekiranya kereta anda mengalami kerosakan disebabkan air akibat banjir, banjir kilat, limpahan saluran air, longkang, sungai atau lumpur mengikut pelan pilihan anda:			
	PELAN 1	PELAN 2	PELAN 3	
	RM1,000	RM2,000	RM3,000	
11. Penggantian Kunci****	Kami membayar balik 80% kos penggantian kunci kereta anda sehingga had maksimum mengikut pelan yang dipilih:			
	PELAN 1	PELAN 2	PELAN 3	
	RM750	RM1,500	RM3,000	

Nota:

- *Diskaun Tanpa Tuntutan (NCD) anda tidak akan terjejas sekiranya menyertai perlindungan tambahan ini.
- **Adalah menjadi kesalahan di bawah undang-undang Republik Singapura jika memasuki negara tersebut tanpa mempunyai perlindungan liabiliti penumpang bagi kenderaan anda.
- *** Ini adalah manfaat tambahan kepada 24 Jam Tele Bantuan dan Manfaat Kemalangan Peribadi Percuma.
- ****Manfaat ini hanya boleh dituntut sekali dalam tempoh perlindungan.
- Tempoh perlindungan adalah untuk satu (1) tahun. Anda perlu memperbaharui sijil anda setiap tahun.

Risalah ini adalah untuk maklumat umum sahaja dan bukan kontrak untuk produk ini. Anda dinasihatkan untuk merujuk kepada Helaian Penerangan Produk dan sijil untuk maklumat terperinci mengenai ciri-ciri penting, manfaat, sumbangan, pengecualian, terma dan syarat produk untuk pemahaman yang lebih baik sebelum menyertai produk ini.

Diruskan oleh:

Syarikat Takaful Malaysia Am Berhad 201701032316 (1246486-D) ("Takaful Malaysia") Tingkat 27, Blok Annex, Menara Takaful Malaysia, No. 4, Jalan Sultan Sulaiman, 50000 Kuala Lumpur. | Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah produk yang layak adalah dilindungi oleh Perbadanan Insurans Deposit Malaysia (PIDM) sehingga had perlindungan. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans ("TIPS") PIDM atau hubungi Takaful Malaysia atau PIDM (layari www.pidm.gov.my/my).



Tertakluk kepada terma dan syarat. Sila layari laman web Bank Muamalat Malaysia Berhad untuk maklumat lanjut.